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Geçen hafta Düzce’de meydana gelen deprem milletimizi ciddi anlamda korkuttu.Ülkemiz bir
deprem kuşağı üzerinde. 
Bunu biliyoruz.
Doğusundan başlayıp en batısına kadar uzanan bir fay hattı üzerindeyiz. 
Bu gerçekliği göz önünde bulundurarak önlem alınması gerekiyor.
Yapılaşma kriterleri ve imar şartları depreme dayanıklı konutlar üretmeli.
Son Düzce depremi gösterdi ki; 1999 depreminden sonra imar yapılaşmasında ciddi
düzenlemeler olmuş. 
99’da Düzce’de taş üstünde taş kalmamıştı. Ne varsa yıkılmıştı. Ancak son depremde depreme
dayanıklılık oranı yüzde 80’lere ulaşmış. 6 şiddetinde meydana gelen bir depremde yıkıntı oranı
çok düşük. 
Sebebi; yerel yönetimin depreme dayanıklılık kriterlerini tam uygulaması. 
Dikey yapılanma yerine yatay yapılanmayı teşvik etmesi. Bu kararından da taviz vermemesi. 
Bu sevindirici bir durum.
Fakat yıkıntı olan inşaatlar yine kamu binaları olarak ortaya çıktı. Sağlık Ocağı, okul, adliye ve
cami binaları hasar gördü. 
Bu durumda; her yerel idare kurulu olan yerleşim yerlerinde fay hatlarına göre dayanıklılık
testlerini uygulayıp uygun olmayan yapılara yaptırımlar getirmeli. Veya dönüşüm uygulamalı. 
Çünkü deprem öldürmüyor çürük yapılan binalar öldürüyor.
Ülkemizin geleceği bakımından ciddi yıkımlarla karşı karşıya kalınmaması için deprem fay
hattında bulunan yerleşim alanları acil önlemlerini arttırmalı. Bunun başında da İstanbul
gelmekte. İstanbul’da yaşanacak olası bir deprem ülkemizin yıkımı anlamına gelir. 
Düzce’de yaşanan deprem inşallah son olur. Milletimize geçmiş olsun diyoruz.
*
*
*
EDA DORUK GÜVEN TAZELEDİ
İYİ Parti Fatsa ilçe kongresi yapıldı.Eda Doruk Çivici yeniden başkan seçildi.Parti kongreleri

 1 / 3



ÖNLEM ALINIRSA  YIKILMIYOR DEĞİL Mİ?
Salı, 29 Kasım 2022 13:43 - 

taban siyasetinin vazgeçilmez olgularıdır.
Kongrelerde üyeler heyecanlanır. Coşku duyguları kabarır. Konuşmacı hatiplerin hitabetlerinden
motive olurlar. Bir arada olmanın duygusallıklarını yaşarlar. 
Fatsa İYİ Parti kongresinde de coşkulu partililer iktidar sloganları attılar. 
İYİ Parti merkez sağ siyasetine aday. Milliyetçi demokrat, liberal demokrat, hatta sosyal
demokrat tabana ilgi gösteriyor. Merkez politikaları önceliyor. 
Genel Başkan Meral Akşener bu tabanda ilgi görüyor. 
Anket sonuçlarında sürekli yukarı çıkıyor. 
6’lı masanın vazgeçilmez partisi konumunda olduğu inkar edilemez. 
Tabii ki partilerin yerel yönetimleri de çok kıymetli. Bu teşkilatlar ne kadar çalışma sergilerlerse
yukarıya da o kadar destek vermiş oluyorlar. Yani siyaset tabanla yapılıyor.
Fatsa İYİ Parti teşkilatı da yukarıya ne kadar destek verirse iktidar hayali o kadar güçlenir.  Bu
tüm teşkilatlar için geçerli tabii ki.
Eda Doruk Çivici başkanı yeniden seçildiği için tebrik ederiz. 
Siyasi çalışmalarında da partisi adına başarılar dileriz...
*
*
*
BİRİSİ DUR DESİN BU PAHALILIĞA
Yetişebiliyor musunuz hayat pahalılığına?Son günlerde daha çok artış var değil mi?Temel gıda

maddelerine ulaşabilmek her geçen gün daha çok zorlaşıyor. 
Zamlar aralıksız, yağmur gibi sağanak haline dönüşüyor.
Bu zam sağanağından olumsuz etkilenmeyen, sıkıntıya girmeyen var mı?
Zengin-fakir, orta direk-üst kesim; kim mutlu? 
Var mı hayatından memnun olan?
Kazandığı ile geçinenlerin oranı ne durumda?
Emekliler nasıl geçiniyor? 
Rahat mısınız? Huzurlu musunuz? Moraliniz nasıl? Geleceğinize güvenle bakabiliyor musunuz?

Ne olur birisi dur desin bu hayat pahalılığına.
*
*
*
“TOHUM TAKAS DESTEĞİ” ve “HAMSİ FESTİVALİ”
Geçen hafta Fatsamızda iki etkinlik yapıldı.Bunlar “TOHUM TAKAS DESTEĞİ” ve “HAMSİ
FESTİVALİ” Tohum takas desteğinin amacı; ata
tohumlarını yeniden üreticiyle buluşturmak. Doğal yapıyı korumak. Organiğe dönmek.
Kabakdağı Mahallemiz bu işin pilot bölgesi.
Uzun yıllardır Kabakdağ da organik tarım çalışmaları ve üretimleri yapılıyor. Bu çalışmalar
gerçekten sonuç vermekte. Hatta üreticilerimiz yaptıkları çalışmaları resmiyete bağlamak için
örgütlü bir yapıya da kavuşturdular. “Organize Yaşam Bölgesi” kurumsal kimliği adı altında
resmiyet kazandılar. Kurucuları Güven Özel.
Tohum Takas Desteği Şenliğinin üçüncüsü geçen hafta sonu yapıldı. 
Kaymakamlık, belediye, tarım il müdürlüğü, ziraat odası, organik yaşam merkezi düşünce klübü
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gibi kurumların öncülüğünde yapılan etkinlik geleneksellik kazanacak. 
Yapılan her doğru iş başarıya ulaşacaktır. 
*
*
*
“Hamsi Festivali” de dördüncüsüne ulaştı.
Binlerce insanı bir araya getirdi. 
5 ton hamsi tüketildi. 
Vatandaşlarımız hamsiye akın etti. 
Siyasiler ilgi gösterdi. Eski yeni vekiller hazır bulundu. 
Hamsi Fastivalinin yapıldığı gün 3 şehit vermemizden dolayı müzik programları iptal edildi.
Konserler yapılmadı. 
Bu etkinlikte de belediyemiz başta olmak üzere Fatsa Dernekler Federasyonu, kültür bakanlığı
ve büyükşehir belediyemizin katkıları ile yapıldı. İlçemizin dinamiklerinin de katkıları kıymete
değerdi. 
Hamsi festivali de gelenekselleşme yolunda iler-leyecektir. 
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